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NÄRVARANDE 

Tjänstgörande ordförande Ulf Molin, 1 :e vice ordförande kommunstyrelsen 

Ledamöter Pia Möller, ordförande utbildningsförvaltningen 
Dorte Svensson, enhetschef socialförvaltningen 
Lars Scotte, räddningschef 
Rebecka Hansen, ungdomssamordnare 
John Nielsen, fastighet 
Minna Thörnqvist, näringsliv 
Ingemar Narheim, socialnämndens ordförande 
Pär Ragvald, samhällsbyggnad 
Helen Alexandersson, kommunpolis 
Kristina Pålsson, säkerhetsansvarig 

Inbjudna: Kjell Andersson, LRF Kommungrupp 
Minna och Wiktoria, kriminologerna som utvärderat vårt 
DNA projekt. 

Sekreterare Kristina Pålsson 

Sammanträdes tid kl14.00-16.30 

Paragrafer § 162-§171 

MÖTESORDFÖRANDE 
Ulf Molin utsågs till ordförande för dagens möte. 

JUSTERING 

Utsedd att justera John Nielsen 

UNDERSKRIFTER 

Sekreterare 

Ordförande 
UlfMolin 

Justerare 
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ÄRENDEN 
§ 162 Presentation av Kjell Andersson, LRF 
§ 163 Presentation utvärdering DNA-projektet, Minna och Wiktoria 
§ 164 Protokoll föregående möte 

§ 165 Lägesbild 

§ 166 Alkoholförtäring samt DNA 

§ 167 Våldsbejakande gruppen 

§ 168 Fortsatt utveckling Brå-näringslivet-föreningslivet 

§ 169 Ekonomi 

§ 170 Övrigt 

§ 171 Nästa möte 2020-02-03 klockan 15.00-16.30 Höganässalen 

§ 162 
PRESENTATION LRF 

Kjell Andersson ifrån LRF:s Kommungrupp, presenterade sig och organisationen. Har ett stort nätverk 
och tanken är att gruppen skall ingå i Trygghetsprojektet och få en Läges bild utskickad för ett effektivt 
samarbete. Man har problem med bland annat stöld av diesel, GPS utrustning, kemikalier, traktorer och 
redskap. Kjell ser samarbetet som positivt och återkommer med adress dit Läges bilden skall skickas. 

§ 163 PRESENTATION UTVÄRDERING DNA-PROJEKTET 

Minna och Wiktoria våra kriminologer som utvärderat vårt DNA projekt, presenterade resultatet. 
En sammanfattning är att vi uppnått de mål vi satt upp förutom att vi hade satt ett högre antal på med
borgare som skulle delta. Bostadsinbrotten har minskat, uppklarningen var svår att tyda men något bättre. 
Man oroar sig inte lika mycket för inbrott som tidigare. Om detta enbart beror på eller har med projektet 
att göra går inte att utläsa. Dock är vinningen med projektet samarbetet mellan aktörerna som också syns 
utåt i Kommunen. Vill ni läsa hela utvärderingen/uppsatsen så kontakta Kristina så skickar jag den. 

§ 164 PROTOKOLL FÖREGÅENDE MÖTE 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna. 

§ 165 LÄGESBILD 

Läges bilden är utskickad. Just nu upplever vi en oro bland våra ungdomar. Skadegörelser med bland annat 
luftvapen, inträffat i flera kommuner. Bränder i återvinningscontainer vid Lerbergsskolan. Halloween var 
väldigt lugn i år. Det man iaknade var något för högstadiet att hitta på, många av de ungdomar som träf
fades på ute, hade gärna varit med på övernattningen på ER. 
I polisens Trygghetsmätning är det ungdomarna som är mest otrygga och på grund av låg svarsfrekvens 
just ifrån våra ungdomar är tanken att gå ut med en digital enkät, för att få reda på hur många som är oro
liga och för vad och hur kommun och polis kan jobba för att detta skall bli bättre. Tanken är att göra detta 
snarast efter godkännande av skolledningen. 
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§ 166 ALKOHOLFÖRTÄRING SAMT DNA 

Dna projektet fortsätter i kommunen. Nu kommer de varor, lap-tops, i-pads, telefoner som går ut till be
ställaren att vara DNA märkta ifrån leverantören. 
Alkoholförtäringen lämnas till Helen, kommunen har tagit beslutet så att det finns verktyg för polisen att 
jobba med problemet med att man sitter och dricker i busskuren vid busstorget. 

0 

§ 167 VALDSBEJAKANDE GRUPPEN 

Dorte och Kristina har varit hos Socialförvaltningen i Helsingborg. De vittnar om en tuffare miljö bland 
våra ungdomar. De kommer att ta fram och implementera en modell likt "Stockholmsmodellen" i syfte att 
öka möjligheterna för lagföring av IS återvändare eller andra så kallade återvändare/ avhoppare vid miss
tanke om folkmord, krigsbrott och brott mot mänskligheten. 
"Stockholmsmodellen" är utskickad och godtogs av BRÅ. Kristina kontaktar Niklas Åkerström för vidare 
inlägg i kommunens dokument. 
Kommunen har också fått ett erbjudande ifrån Länsstyrelsen att vara med i en workshop gällande våldsbe
jakande extremism. 
För att kunna delta anser Länsstyrelsen att man behöver vara 4 aktörer ifrån kommunen. Vi har Rebecka 
Hansen, Helen Alexandersson, Kristina Pålsson och undrar om socialförvaltningen kan bidra med en 
aktör. Dorte anmäler sig och vill vara med. Kristina meddelar Länsstyrelsen att Höganäs vill vara med i 
projektet. 

§ 168 FORTSATT UTVECKLING AV BRÅ-NÄRINGSLIVET
FÖRENINGSLIVET 

Denna gång var LRF inbjudna för att utveckla samarbetet. Helen och Kristina har även varit och besökt 
Höganäs Brukshundsklubb som var väldigt positiva och nu också ingår i Trygghetsprojektet. 
Mölle Byaförening har återkopplat och är intresserade av information gällande Grannsamverkan. 

§ 169 EKONOMI 

Använda medel 21 528 kronor. Vi försöker återigen med en kontakt gällande föreläsning av Rektorn i 
Trollhättan. 
En extra bonus till våra Nattvandrare, förslag på Euronäs. Kristina undersöker. 
Inköp av reflexer och cykellampor, Kristina undersöker 

§ 170 ÖVRIGT 

Trafiksäkerhetskommitten finns inte längre, vem har hand om trafikundervisningen i skolorna! 
Trafikvett? Kristina undersöker. 
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§ 171 NÄSTA MÖTE 

Måndagen 3 februari 2020 klockan 15.00-16.30Höganässalen. 
Förslag på övriga datum 2020. 2020-04-06, 2020-09-04 samt 2020-11-09, samma tid och plats. 
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